
PROTOKÓŁ  Nr 13/2012 

KOMISJI  REWIZYJNEJ 

z dnia 26 września  2012 roku 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tuszewicki Eugeniusz, Przewodniczący Komisji 

2. Radziwił Agnieszka, członek komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji                                                                                                                                               

4.  Góralczuk Eugeniusz, członek komisji                                                                                    

5.   Derehajło , Wójt Gminy                                                                                                   

6.   Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

Nieobecny: Przywózki Bogusław  

Posiedzenie odbyto w budynku Urzędu Gminy w Boćkach w godz. 8
30 

– 9
45 

 pod 

przewodnictwem Pana Tuszewickiego Eugeniusza, Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący stwierdził, że obrady są prawomocne, w posiedzeniu uczestniczy większość 

członków komisji.  

Temat posiedzenia;  

1. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy skierowanej do Rady Gminy 

Do Rady Gminy Boćki została przekazana skarga Pana Adama Rybakowicza Posła na 

Sejm RP skierowana do Wojewody Podlaskiego za nienależyte zdaniem Posła wykonywanie 

zadań przez organ samorządowy. 

Przewodniczący Komisji zapoznał zebranych ze zgromadzoną dokumentacją w tej 

sprawie oraz poprosił Wójta o złożenie wyjaśnień. Pan Wójt omówił szczegółowo zakres 

żądanych informacji i poinformował jakie były udzielane odpowiedzi na pytania które były 

formułowane w sposób umożliwiający skonkretyzowanie danych. Nadmienił również, że 

wiekszość informacji można odnaleźć na stronie Biletynu Informacji Publicznej. W tych 

przypadkach gdzie są używne ogólniki typu  „wydatki związane z nauczaniem a) religii b) 

etyki”,  „ Koszty związane z prowadzeniem lekcji religii” nie jest możliwe podanie 

miarodajnych kosztów. 

 Komisja podzieliła stanowisko Wójta Gminy Boćki, że koszty prowdzenia zajęć to nie 

są tylko i wyłącznie wynagrodzenia  nauczycieli czy też katechetów. Trudno jest odnieść w 

kosztach nauczania zatrudnienie administracji i obsługi, podobnie trudno wyliczyć koszty 

zużycia energii, sprzętu, amortyzacji budynku itp. 

 W świetle powyższego skargę Komisja uznała za bezzasadną  i przedstawi na sesji Rady 

Gminy Opinię Komisji oraz projekt uchwały oddalający skargę. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenie zakończono. 

 Protokołował:                                                                                                                             

Kłosińska Helena 

                                                                                            Przewodniczący Komisji                        

Eugeniusz Tuszewicki 


